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§ 4  
Interpellation om Stockholms stads inställning till Food 
trucks (nr 2016:33) 
Dnr 107-546/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Henrik Sjölander (M) har ställt en interpellation om Stockholms 

stads inställning till Food trucks. Kommunfullmäktige beslutade 

den 4 april 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Henrik Sjölander, borgarrådet Helldén och 

Karin Ernlund. 

 

 

§ 5  
Interpellation om äldres möjligheter att få en bostad på 
ett vård- och omsorgsboende (nr 2016:34) 
Dnr 107-551/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Martin Westmont (SD) har ställt en interpellation om äldres 

möjligheter att få en bostad på ett vård- och omsorgsboende. 

Kommunfullmäktige beslutade den 4 april 2016 att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Martin Westmont och borgarrådet Lindblom. 

 

 

§ 6  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 35 – 93 för 

år 2016 och nr 1 för år 2017. 



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 2 

Sida 4 (23) 

2017-02-13 

 

 

 

§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om beredning av 

ärenden. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Abit Dundar (L) ställer en fråga om avslag på servicehus. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Martin Westmont (SD) ställer en fråga. Enligt majoritetens 

verksamhetsmål så kommer Stockholm vara en stad där alla kan 

bo under 2017. Kan bostadsborgarrådet Livh berätta mer? 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om översiktsplanen och 

länsstyrelsen. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga angående kostnader för 

bosättningslagen. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 6 

Christoffer Järkeborn (M) ställer en fråga om en städad och trygg 

stad. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan. 

  


